
Bestyrelsesmøde 
2022.11.2 klokken 17.00 – 20.00 
 

Der serveres en sandwich på mødet.  
  
  
 

 Punkter:  Referat: 

1. Godkendelse af 
dagsorden  
 

Godkendt 

2. 
 

Nyt fra elevråd, personale 
og ledelse  

Elevrådet; 
Der har været afholdt møde i elevrådet, og en del ønsker er 
blevet vendt. 
Mogens er i gang med at undersøge muligheden for at vi selv 
etablerer en rutsjebane, da anskaffelse af en ny vil være for 
dyrt. 
Elever har et ønske om at få lov til at cykle i skolegården i 
frikvartererne, og det vil blive undersøgt. 
Der indkøbes nye pensler til HDS og skovle til vores sandkasse. 
Eleverne vil gerne have besked om, hvem der må anvende 
parkourbanen, det findes der ud af. 
 
Lærerne; 
Sponsorløbet før efterårsferie var en god oplevelse for alle. 
Børnehaven var med og det var godt. Der var ikke særlig stor 
opbakning fra forældrene, men indbydelsen til deltagelse 
heraf kom også sent.  
Der er mange ting i kog i personalegruppen. Der kan være en 
bekymring for om, at der er for mange ting i gang. Bliver vi 
rigtige gode til tingene, når der sker mange ting.  
Der er en god stemning og ikke mange sygemeldinger.  
Der er ikke kommet nyt IT endnu. Der blev bestilt 4 pcér i 
sommers og de er ikke kommet endnu.  
 
Pædagogiske personale; 
Motionsdagen for dagtilbuddet var en stor og god oplevelse. 
Vuggestuen har været i gang med et forløb omkring sang/glad. 
Personalet har været på kursus. I december kommer en 
udefra som skal supervisere personalet.  
Ved Landsbyfesten vil der være diskofest til de små i 
børnehaven.  



Der er sket en ændring i strukturen i børnehaven. Der er 
indlagt fast haltid. Hver fredag er der fokus på sproget. 
Torsdag er stuerne helt op og arbejder ”kun” på stuerne.  
Fokus fremadrettet vil omhandle julen.  
SFO – eftermiddagen med halloween var en stor succes og der 
var stor tilslutning 
 
Ledelsen; 
Der har været en dialog med Louise Klinge omkring, at 
forløbet skal tilbydes i dagtilbuddet. Dette bliver tidligst fra 
2023  
Der er desværre sygemeldinger, særligt i dagtilbuddet, både 
de kortsigtet og de langsigtede sygemeldinger fylder.  
 
Marianne kommer tilbage fra barsel efter nytår.  
 
Rekruttering – er vi gode nok eller kan vi blive bedre?  
Kan man tænke i andet end et almindeligt opslag? (video, 
sociale medier) Netværk? Lokalområde? 
 
Er Vores on-boardingen god nok?  
Der er mentorordning som fungerer.  
 
Josephine Nielsen, 31 år er ansat om ny dagtilbudsleder – Det 
var et godt ansættelsesforløb. Starter enten d. 14 eller 15 
november. Hun kommer allerede ind og hilser på før. 
Skoledelen glider og fungerer. Sophie er faldet godt ind i 
personalegruppen og hun er glad for, at være her. 
 
Inden udgangen af 2022 skal der indgås ny kontrakt mellem 
LBO-Ejer Bavnehøj og Skanderborg Kommune. 
Kontrakten skal indeholde de politiske værdier og 
målsætninger og hvordan LBO-Ejer Bavnehøj vil udleve 
værdier og dokumentationen heraf.  
  
Sygefravær; 
3,18 % i fravær samlet set over de sidste 12 mdr.  
Fraværet er større i dagtilbuddet end i skolen blandt 
personalet.  
Der er fokus på sygefraværet ved Skanderborg Kommune og 
ledelsen. Der er en fast praksis for hvordan sygefraværet skal 
håndteres og dokumenteres. 
       

3.  Arbejde med principper Inklusionsprincippet – skal der arbejdes med (Skal dække hele 
LBO)  



Laura og Lea deltager i denne arbejdsgruppe for bestyrelsen.  
Per afdækker hvem fra personalet der deltager.  
Princip for Undervisningsorganiseringen – Skal der arbejdes 
med 
Helle og Jonas deltager fra bestyrelsen i denne arbejdsgruppe.  
Per afdækker hvem fra personalet der deltager. 
 
Der skal laves et nyt princip for meddelelsesbogen – Dette 
afventes således der kan komme erfaringer fra brugen heraf.   
 
Princip for undervisningsstruktur skal ændres/tilpasses. 
Princip for samlæsning/sammenlægning af klasserne skal 
udarbejdes.  
 

4.  Opfølgning på dialogmøde 
vedr. den 
sammenhængende 
børnepolitik 

Kort og fint dialogbrainstormsmøde 
Der skal udarbejdes en ny børnepolitik i Skanderborg 
Kommune.  
Formålet med mødet, var en temperaturmåling af hvad der 
skal ændres og hvad der fungerer.    

5.  Forberede dialogmøde til 
februar  

”Forslag til emner” fra alle (eventuelt via en postkasse, hvor 

forslag kan kommes i (står fremme ved landsbyfesten) og via 

et opslag på AULA)  

Budgettet er ikke stort. – max 5000,- 

Brainstorm fra bestyrelsen: 

- Digitale dannelse 

- Sex og samfund 

- Skolesocialrådgiver  

  

Arbejdsgruppen består af; Per, Jonas (Louise og Lærke – Helle 

afklarer, om de vil deltage i arbejdsgruppen)   

6. 3i1 måling: 
Ledelsesevalueringen 

Sidste del af 3i1 målingen gennemgås; Ledelsesdelen. 

Der mangles konkrete funktions/arbejdsbeskrivelser af 

personalets særopgaver. Afklaring af fællesretningen og 

profileringen for LBO -Ejer Bavnehøj. Dette arbejdes der med. 

Vikardækningen kan være hektisk og skabe forvirring.  

Der ses via undersøgelsen, en generel tilfredshed omkring 

ledelsen  

7. Skolestruktur Emnet er på lærermødet i næste uge. 



Evalueringen af tiden fra sommer til efterårsferien skal 

påbegynde   

8.  Evt.  
 

Årshjulet skal revideres. Gennemgangen af test skal rykkes frem 

til januar (fra maj) 

Mødet d. 21/11 aflyses.  

December mødet udvides med tidsrummet; 17.00 – 20.30.  

Landsbyfesten – Per byder velkommen og Josephine præsentere 

sig selv.  

Reklame for ”postkassen” til forslag til dialogmødet  

Disko i børnehaven skal være mens der er komedie 

  

9. Punkter til næste møde Skolens trivselshandleplaner! Sendes ud til bestyrelsen forud 

næste møde, sammen med dagsorden.  

Bevægelsesprincippet skal gennemgås  

 
 
 
 
 
Årshjul bestyrelsen Landsbyordningen Ejer Bavnehøj  

  

Måned  Faste punkter  2022-2023 Årets punkter  

August tirsdag 2022.08.09 
  

Nyt fra elevrådet  
Medarbejdere og ledelse 
informerer  
Årshjul revideres  

Bestyrelsen konstituerer sig (hvert 
andet år)  
  

September onsdag 2022.09.28 
  

Nyt fra elevrådet  
Medarbejdere og ledelse 
informerer  
Procesplan for arbejdet med nye 
principper 
Udvalg der kigger budget nedsættes 
  

Traditioner 
Nationale test + 
meddelelsesbogen 
Rekruttering af ny daglig leder 
Skolestruktur 

November onsdag 2022.11.02 
  

Nyt fra elevrådet  
Medarbejdere og ledelse 
informerer  
 

Arbejde med principper  
Forberedelse dialogmøde februar 
Opfølgning på dialogmøde med 
politikerne  



Trivselshandleplaner 
 

 

November mandag 2022.11.21  
  

Nyt fra elevrådet  
Medarbejdere og ledelse 
informerer  
 
Kontrakt 2022. Ledelsen fremlægger 
oplæg til ny kontrakt.  
Børnetalsprognose – og 
konsekvensen her af –hvilke 
muligheder har vi.   
”Rigets tilstand – økonomi” 
  

Skolestruktur 
 

December tirsdag 2022.12.13 
  
  

Nyt fra elevrådet  
Medarbejdere og ledelse 
informerer  
 
Julefrokost, halvt møde  

Oplæg om CO-teaching forløb 
 

Januar onsdag 2023.01.11 
  

Nyt fra elevrådet  
Medarbejdere og ledelse 
informerer  
Ny skolestruktur: 
Sammenlæsning/aldersintegreret 
undervisning  
Forberedelse af dialogmøde 
februar.  
Fremlæggelse af det faglige udbytte 
med baggrund i de nationale test  
 

Forberedelse af dialogmøde 
februar forældre og personale  
  
Årlig skoleudviklingssamtaler. 
 
Skolestruktur 
 

Februar torsdag 2023.02.23 
  

Dialogmøde med forældre 
og personale  
  

  

Marts mandag 2023.03.27 
  

Nyt fra elevrådet  
Medarbejdere og ledelse 
informerer  
Regnskab-budget fremlægges  
Evaluering af dialogmøde 
  

Forberede valg til bestyrelsen  
 
Opdatering på arbejdet med 
principper 
  

April tirsdag 2023.04.25 
  

Nyt fra elevrådet  
Medarbejdere og ledelse 
informerer  
Timefordelingsplan  

Info om pæd. tilsyn i dagtilbud  
 
Ny skolestruktur  
 

Maj onsdag 2023.05.24  
  

Nyt fra elevrådet  
Medarbejdere og ledelse 
informerer  
 

Den styrkede pædagogiske 
læreplan i dagtilbud/faglighed i 
dagtilbuddet 
   
  

Juni torsdag 2023.06.22 
  

Nyt fra elevrådet   



Medarbejdere og ledelse 
informerer  
Fremlæggelse af trivselsdata for 
skoledelen, elever.   
Ny temaer til det kommende 
skoleår.  
Navne sættes på medlemmer til 
næste skoleårs forældremøder.  
Ny skolestruktur  
 
 Sommerfrokost, halvt møde  
 

 

 
 
 
 
 
 


